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Martin STRIŽINEC, moderátor:  

"Ulice zaplnené parkujúcimi autami a šoféri, ktorí hľadajú voľné miesto aj desiatky 
minút - bežný obraz hlavného mesta. Nie je preto žiadnym prekvapením, že väčšina 
Bratislavčanov volá po zmene."  

Martina MACKOVÁ, redaktorka:  

"Magistrát si nechal vypracovať prieskum, aby zistil postoje Bratislavčanov k parkovaniu. 
Zámer je jasný."  

Milan FTÁČNIK (nezávislý), primátor Bratislavy:  

"Viac ako 90 percent obyvateľov mesta podporuje zmeny v tejto oblasti."  

Martina MACKOVÁ:  

"Väčšina domácností v Bratislave má jedno auto a vyše polovica ľudí parkuje na ulici. 
Prieskum ukázal aj to, že takmer polovica ľudí si zvyčajne nájde parkovacie miesto priamo pri 
dome."  

Pavel HAULÍK, agentúra MVK:  

"Zatiaľ sú Bratislavčania, v úvodzovkách, "rozmaznaní" a parkujú vcelku blízko pri svojich 
obydliach."  

Martina MACKOVÁ:  

"Prieskum má byť podkladom pre novú parkovaciu politiku mesta. Okrem zvýhodnenia 
rezidentov sa uvažuje aj o spoplatnení a časovom obmedzení parkovania v centre. Aby ľudia 
necestovali v autách po jednom, mesto chystá novinku - preferenčné pruhy, v ktorých jazdí 
MHD by mohli využívať aj autá, ktoré vezú minimálne troch ľudí."  

Milan FTÁČNIK:  

"Máme ponuky na aplikácie, ktoré by mohli uľahčiť ľuďom nájsť tých troch, ktorí by sa do 
toho jedného auta vedeli spoločne odviezť, aj keď sa možno predtým nepoznali."  

Martina MACKOVÁ:  

"Mestskí poslanci by mali o novej parkovacej politike rokovať v septembri."  

 


